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Tutustutaan vanhusneuvoston viestintäsuunnitelmaan, ja käydään läpi sen tilanne.

Vanhusneuvosto 6.6. 2024

Esitys:
Merkitään tiedoksi.

Käsittely
- Neuvosto esitti, että selvitetään, kuinka neuvoston asioista voitaisiin viestiä monikielisesti.
- Tommi selvittää kesän aikana, kuinka neuvoston nettisivuja voitaisiin kehittää ja onko Facebookin 

hyödyntäminen mahdollista. 
- Tommi selvittää, kenet kaupungin viestinnästä voisi kutsua syksyllä kertomaan, kuinka ikääntyvät 

vantaalaiset huomioidaan kaupungin viestinnässä.
- Keskusteltiin neuvoston osallistumisesta eri tapahtumiin. Harrasta Hyvää - Hyvinvointimessuille 

16.11. on varattuna yhteinen pöytä kulttuuripalveluiden kanssa.  Vanhustenviikon työryhmässä 
edustajina toimivat Håkan Sandell ja Marja Leppänen. Neuvoston puheenjohtajaa ehdotettiin 
puheen pitäjäksi Vanhustenviikolle.

- Vantaan ja Keravan hyvinvointialueen ikääntyneiden palveluopas on julkaistu, mutta se ei ole 
vielä tavoittanut kaikkia. Palveluopas ei ollut käynyt Vantaan vanhusneuvostolla 
lausuntokierroksella, vaikka näin oli keskusteltu. Toivottiin, että kaupunki olisi enemmän mukana 
palveluoppaan valmistelussa ja siitä viestimisessä. Kaupunki voisi tiedottaa oppaasta 
Asukaslehdessä ja muissa jakeluissaan.

- Keskustelussa annettiin palautetta siitä, että Aikuisopiston ilmoittautuminen onnistuu vain 
sähköisesti. Tommi välittää palautteen eteenpäin.

Päätös
Merkitään tiedoksi

Liitteet:
- Vantaan vanhusneuvoston toimintasuunnitelma vuodelle 2024

Lisätiedot:
Tommi Ostrovskij, koordinaattori, 438272298
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